
   Protokoll fört vid årsmöte med IF Murgrönan  

   fredagen 7 mars 2025 på Rondo Klintehamn 

 

 

Närvarande: 31 medlemmar + 2 assistenter 

§ 1 Årsmötets öppnade och parentation 

Tf ordförande Lena Hjorter hälsade välkommen och öppnade mötet. Lena och 

Gunvor höll parentation och tände ljus för fem medlemmar som avlidit sedan 

förra årsmötet, Göran Pettersson, Evert Larsson, Ingmar ”Nobben” Norrby, Ste-

fan Bodin och Erik Mattsson. En tyst minut hölls och Gunvor läste dikten ”Dö-

den tänkte jag mig så” av Bo Setterlind.  

Innan mötesstarten serverades smörgåstårta. 

§ 2 Mötets behöriga utlysande 

Mötet ansågs vara behörigt utlyst. 

§ 3 Dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 4 Val av presidium 

Till ordförande för mötet valdes Aina Lindgren och till sekreterare Gunvor 

Malmros. 

§ 5 Justerare och rösträknare 

Till justerare och tillika rösträknare valdes Niklas Hjorter och Bengt Fredin. 

§ 6 Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen föredrogs.  

 Antalet medlemmar var vid årsskiftet 2024/25 111 betalande medlemmar varav 

28 var licensierade i Svenska Parasportförbundet. 

Styrelsen har haft 10 protokollförda möten. 

Boccia har tränats i Hemse, Klintehamn och Visby. Vattengympa i Hemse och 

bowling i Stånga. Mattcurling ihop med IF Gutakampen i Visby.  

Många tävlingar har genomförts på hemmaplan, KM, DM och diverse cuper. 

Föreningen har varit representerad på Malmö open, SM i mattcurling i Älvsbyn, 

SM i boccia i Lund och SM i boccia i Uppsala.  

12 lag tävlar i seriespel 2024/25. 

Lottförsäljning med fina hantverksvinster har skett på tre marknader, Kräk-

lingbo, Hemse och Klintehamn.  

Två fester har hållits under året, en grillfest i maj och en höstfest i oktober.  

Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 



§ 7 Kassarapport 

Eftersom kassören inte var närvarande fick var och en studera saldolista och re-

sultatrapport. Av den framgår att årets resultat var minus 18 721 kr. Största in-

komstkällan var kommunens aktivitetsbidrag på 69 760 kr, Bingolotto har gett 

en vinst på 27 369 kr och ”Sykällingarnas” marknadslotterier har dragit in drygt 

20 000 kr.  

 Boccian står för den största utgiftsposten 84 120 kr, curlingen har kostat 12 323 

kr. Personalens resekostnader har varit 21 900 kr.  

Kassarapporten godkändes och lades till handlingarna.  

§ 8 Revisionsberättelse 

 Revisorn Aina Lindgren föredrog revisionsberättelsen. 

§ 9 Ansvarsfrihet 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2024. 

§ 10 Ersättningar 

Ersättningen till styrelsen för telefon, dator, skrivare, papper m.m. beslutades 

att bli oförändrad, 10 000 kr, att fördela inom styrelsen.  

 Ersättning för bilresor som gagnar föreningen utgår med 25 kr per mil.  

§ 11 Val av styrelse 

Styrelsen består av 7 ledamöter, inga suppleanter. 

 Ordförande 1 år Lena Hjorter 

Ledamöter: 

Omval 2 år  Gunvor Malmros och Åke Jakobsson 

Nyval 2 år  Monica Lyberg 

Nyval 1 år   Johnny Lundin (fyllnadsval efter Petra Jakobsson) 

Nyval 1 år  Lena Gunnö ( fyllnadsval efter Lena Hjorter) 

Ett år kvar  Einar Jakobsson 

§ 12 Val av revisorer 

Till revisorer omvaldes Aina Lindgren och Gun Jakobsson. Revisorssuppleant 

blev Niklas Hjorter, nyval. Alla valda på 1 år.  

§ 13 Val av sektionsledare 1 år 

 Signhild och Bengt Fredin Visby Boccia inne och ute     Omval 

Asta Jakobsson Visby Boccia inne och ute     Omval 

Johnny Lundin Klinte Boccia inne och ute     Omval 

Åke Jakobsson Hemse Boccia inne och ute     Omval 

Daniel Pettersson Hemse Boccia inne och ute     Omval 

 Klas-Göran Jakobsson Hemse Mattcurling                 Omval 

Daniel Pettersson Hemse Mattcurling                   Omval 

Per Pettersson Visby Mattcurling                   Omval 



 Einar Jakobsson Stånga Bowling                         Omval 

 

§ 14 Övriga uppdrag 

 Utbildningsledare Eva Gustavsson Omval 

Tävlingsledare Niklas Hjorter  Omval 

  Bengt Fredin  Nyval 

Ungdomsledare Daniel Pettersson Omval 

Presskontakt  Gunvor Malmros Omval 

  Niklas Hjorter Omval 

Hemsidesansvarig Gunvor Malmros Omval 

  Niklas Hjorter Nyval 

Ledamot av PSG:s TK Niklas Hjorter Omval 

  Bengt Fredin  Nyval 

Suppleant PSG:s TK Daniel Pettersson Omval 

Ombud PSG:s årsmöte Omval av Bengt Fredin, Signhild Fredin, Agneta Falk 

och nyval av Lena Hjorter. 

Suppleanter till PSG:s 

årsmöte Asta Jakobsson, omval 

Festkommitté Omval av Agneta Falk, sammankallande, Eva Gus-

tavsson, Glenn Axell och Rune Malmros. Nyval av 

Stina Larsson och Barbro Karlsson. 

Valberedning Omval av Niklas Hjorter, sammankallande, Eva Gus-

tavsson. Nyval av Marcus Mattsson.  

Hedersmedlemmar Asta Jakobsson, Einar Jakobsson, Stina Larsson, Maj-

Britt Jakobsson. 

Nyval av Sten-Åke Hovlund och Bertil Hellgren. 

§ 15 Verksamhetsplan för 2025 

Verksamhetsplanen för år 2025 lästes upp och godkändes. Som tidigare skall 

föreningen bedriva idrottsverksamhet för personer med funktionsnedsättning 

av olika slag. Nya medlemmar skall värvas.  

 De nya bocciareglerna skall gälla. Lokala tävlingar, Km och Dm skall anordnas 

och föreningen skall skicka deltagare till SM i boccia och mattcurling om ekono-

min så tillåter. Vattengympan fortsätter i Hemse, varannan torsdag. 

 Sverigelotter och Bingolotter skall säljas, Bingolotter endast på prenumeration. 

”Sykällingarna” fortsätter att träffas och tillverka vinster till marknadslotteri-

erna.  

.  



§ 16 Budget för 2025 

Styrelsens förslag till budget för 2025 godkändes. 

§ 17 Årsavgift för 2026 

Årsavgiften för 2026 beslutades att bli oförändrad, 100 kr för enskild medlem 

och 400 kr för familj, bestående av 4 personer eller fler.  

§ 18 Motioner från styrelsen 

Inga motioner från styrelsen fanns att behandla. 

§ 19 Inkomna motioner 

Inga motioner från övriga medlemmar hade kommit in.  

§ 20 Övriga frågor 

 Inget Facebook 

Styrelsen för IF Murgrönan har tidigare släckt ner Facebooksidan för att ta upp 

frågan på årsmötet om vi skall öppna ett Facebookkonto igen eller inte. Årsmö-

tet beslutade att det räcker med hemsidan Laget.se 

Det beslutades också att ta bort IF Gutakampens facebooksida från vår hem-

sida.  

 Nya hedersmedlemmar 

 Två nya hedersmedlemmar valdes in i föreningen, Sten-Åke Hovlund och Bertil 

Hellgren. 

 Träning på lördagar 

En av medlemmarna föreslog att förlägga träningen i Hemse till lördagsförmid-

dagar. Hen har svårt att hinna och orka med kvällsträningen efter en hel dags 

jobb i stan.  

Träningssituationen i Hemse diskuterades, uppslutningen på träningarna är 

ganska dålig, det är kanske läge för Hemsesektionen att prova något nytt? Ett 

annat förslag är att träningen vintertid förläggs till Klintehamn och sommartid 

till Hemse.  

Ärendet överlämnades till styrelsen för vidare behandling.  

 SM i utomhusboccia på Gotland? 

 Klas-Göran Jakobsson, ordf. i IF Gutakampen har blivit ombedd att anordna SM i 

utomhusboccia på Gotland i sommar och vill ha ett svar från IF Murgrönan om 

vi vill vara med och anordna. Tyvärr var han inte med på årsmötet så att han 

kunde informera om planerna.   

Årsmötet var överens om att båda föreningarna måste hjälpas åt om det skall 

bli ett bra arrangemang.  

Förslag: Båda styrelserna bör träffas och diskutera. Budget bör göras upp. Hur 

stor arbetsstyrka har vi och hur många behövs? Boende? Mat?  

Ärendet överlämnades till styrelsen som får se till att så fort som möjligt få ihop 

en träff med IF Gutakampen. Innan det sker kan inte IF Murgrönan ge ett svar. 



§ 21 Information 

Mikael Persson RF-SISU Gotland informerade om  

 Paraidrottens dag 

som skall anordnas 11 april kl. 9-15 på ICA Maxi Arena i Visby. Han uppmanade 

oss att ställa upp mangrant för att det skall bli en festlig dag. Bl.a. tycker han att 

”Sykällingarna” kan ha en träff där den dagen. Något att tänka på… 

 Parasport Gotlands årsmöte 

hålles 23 mars kl. 12.00 på Gutavallen.  

§ 22 Fikapaus 

Lite kaffe och en kaka smakade bra efter alla förhandlingar. 

§ 23 Prisutdelning 

På grund av trassel med medaljerna blev medaljutdelningen framflyttad till 15 

mars när det är seriespel i Hemsehallen.  

§ 24 Avtackningar 

Petra Jakobsson och Agneta Falk avtackades med en tulpanbukett för sitt arbete 

i styrelsen. Klas-Göran Jakobsson avtackades för sitt arbete som bl.a. tävlingsle-

dare.  

§ 25 Avslutning 

Aina avslutade årsmötet och överlämnade klubban till den nyvalda ordföranden 

som har en spännande tillvaro att se fram emot.  

 

Vid protokollet   Mötesordförande 

 

…………………………………………………….  ………………………………………………………….. 

Gunvor Malmros   Aina Lindgren 

 

Justerare    Justerare 

 

……………………………………………………..  ………………………………………………………….. 

Niklas Hjorter   Bengt Fredin 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  


